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Wandeltocht over de gevolgen van 
overmatig stikstof op natuurgebieden 
 

De wandeltocht op 12 november voerde de deelnemers door het 
bos van landgoed Berkenheuvel nabij Diever. Boswachter Corné 
Joziasse vertelde wat te veel stikstof met de bodem doet. De 
grond wordt zuurder en het bodemleven raakt uit balans.  
Lees er hier meer over  
Op de foto van Richard Vermeulen de groep wandelaars met 
rechts Corné Joziassse. 

Elke Slagt-Tichelman: “Meer overheids-
sturing op woningbouw is hard nodig” 
Voldoende gemeentelijk grondbezit is een belangrijke 
voorwaarde om collectieve bouwplannen van inwoners van de 
grond te krijgen. En een meedenkende en meewerkende 
overheid. Dat bleek tijdens de bijeenkomst op 8 november in 
Frederiksoord over een steviger aanpak van het woningtekort. 
Lees er hier meer over 

Grote tevredenheid over de gezamenlijke 
GroenLinks-PvdA verkiezingscampagne 
in Westerveld 
Er heerst grote tevredenheid over de samenwerking tussen 
GroenLinks en PvdA bij het voeren van de campagne voor de 
Kamerverkiezingen in Westerveld. Dat bleek bij de bijeenkomst 
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BERICHTEN  

Ledenvergadering op 
20 december in 
Wapse. Na afloop 
‘eindejaarsborrel’. 

Het bestuur nodigt u graag uit 
om deel te nemen aan de 
ledenvergadering op woens-
dagavond 20 december.  
Te houden in het Dorpshuis 
Oens Huus  van Wapse.  

Na de vergadering die 
ongeveer een half uur gaat 
duren, bieden bestuur en 
fractie u in het zelfde 
dorpshuis een hapje en 
drankje aan om zo het 
politieke jaar met elkaar af te 
sluiten.  
Daarbij nodigen we ook de 
leden van Progressief 
Westerveld uit. 

De agenda met bijbehorende 
stukken zijn in de bijlagen bij 
het e-mail-bericht 
opgenomen.  
……………………………………  

https://westerveld.pvda.nl/nieuws/wandeltocht-met-informatie-over-de-gevolgen-van-overmatig-stikstof-op-natuurgebieden/
https://westerveld.pvda.nl/nieuws/elke-slagt-tichelman-meer-overheidssturing-op-woningbouw-is-hard-nodig/
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van het campagneteam op donderdagavond 23 november, waar-
aan ook leden van de besturen van de beide afdelingen en van de 
beider raadsfracties. Bij ieder van de aanwezigen leeft de wens 
om ook buiten campagnetijd de samenwerking voort te zetten. 
Lees er hier meer over 

Behandeling van de begroting 2024 van 
Westerveld – Ramona doet verslag 

Fractievoorzitter Ramona Rösener Manz kijkt met gepaste trots 
terug op de inbreng van de fractie tijdens de begrotingsbehan-
deling. Wonen kwam aan bod, zoals ook de moties van de PvdA 
die bij de behandeling van de Kadernota dit voorjaar werden 
ingediend en aangenomen.  
Lees het artikel dat Ramona schreef  

Rondtoer door Westerveld met Kamerlid 
Elke Slagt-Tichelman 
Voorafgaand aan de bijeenkomst over wonen op 8 november in 
De Proef in Frederiksoord, bezocht (toen nog kandidaat) Kamer-
lid Elke Slagt-Tichelman (foto hiernaast) enkele plaatsen in 
Westerveld die in het nieuws zijn. Enkele leden van PvdA en 
GroenLinks uit Westerveld reisden met haar mee.  
Lees hier wat zij er zelf over heeft geschreven 

Naar een PvdA-afdeling Zuidwest-Drenthe 
Op 13 november is het partijbestuur akkoord gegaan met de fusie 
van de afdelingen de Wolden, Meppel en Westerveld tot de 
afdeling Zuidwest-Drenthe. 
Er zijn nu 3 ‘kwartiermakers’ aangewezen, die onder andere op 
zoek gaan naar kandidaten voor het bestuur van de nieuwe 
afdeling. De kwartiermakers zijn: Corine Volleberg (Westerveld), 
Paula van Eerden (Meppel) en Gerrit Bremmer (De Wolden). 
Verder gaan verschillende leden van de 3 afdelingen afspraken 
maken over de overgang van onder meer de financiën, de website 
en het gebruik van de ledenadministratie. 
Alles is er op gericht dat op 26 februari 2024 de oprichtings-
vergadering plaats vindt van de nieuwe afdeling. Daaraan vooraf 
- op dezelfde avond - komen de leden van de huidige afdelingen 
afzonderlijk bijeen om onder meer te stemmen over een voorstel 
om de huidige afdelingen op te heffen. 
Dus reserveer 26 februari alvast in uw agenda wanneer u deel 
wilt nemen aan de oprichtingsvergadering. 
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De Dag van …. 
We horen er weinig meer over, 
weggedrongen door al het overige 
nieuws: 3 december was de 
Internationale Dag van de Mensen 
met een Beperking.  
We zijn er nog lang niet om de 
samenleving toegankelijker te 
maken voor mensen met een 
beperking. Actie blijft dus nodig! 
……………………………………….. 

Elke Slagt-Tichelman enig 
Drents Kamerlid namens 
GroenLinks-PvdA 
Het zetelaantal van GroenLinks-
PvdA is niet voldoende om ook 
Inge Oosting plaats te laten nemen 
in de Tweede Kamer. 

……………………………………… 

Contact  
 

Voor vragen en opmerkingen over 
fractieaangelegenheden kunt u 
mailen naar Chrisstien Dollekamp 
of haar bellen op  
(06) 53 85 13 51.  
 

Voor vragen en opmerkingen over 
bestuursaangelegenheden kunt u 
mailen naar Luuc Christensen of 
hem bellen op (0521) 38 05 48. 

https://westerveld.pvda.nl/nieuws/grote-tevredenheid-over-de-gezamenlijke-groenlinks-pvda-verkiezingscampagne/
https://westerveld.pvda.nl/nieuws/behandeling-van-de-begroting-2024-van-westerveld-een-verslag/
http://www.apple.com/nl
http://chrisstien.dollekamp@gmail.com
mailto:mailto:christl@xs4all.nl
http://chrisstien.dollekamp@gmail.com
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